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Past Západu vůči BRICS neprojde
prvnizpravy.cz/zpravy/zpravy/past-zapadu-vuci-brics-neprojde

zprávy

Nyní je naprosto jasné, že Západní establishment, prohlášený
za protivníky, se snaží za každou cenu nejen poškodit, ale všemi
prostředky zastavit globální emancipaci, jejíž prosazování
zajišťuje osa multipolarity.

Emmanuel Macron jako vyslanec Západu na summit BRICS byl
odmítnut

27. června 2023 - 03:20

Jedinou starostí západních elit je, že jejich činy a skryté plány
prakticky nikoho neoklamou.

 
Po nedávných zprávách, že francouzský prezident Emmanuel
Macron  požádal  jihoafrického prezidenta Cyrila Ramaphosu,
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aby se letos v létě zúčastnil summitu BRICS.  Potvrzení této
„snahy“  nyní přišlo od šéfky francouzské diplomacie , když
cestuje po Jižní Africe.

  
Krásná slova představitelů francouzského režimu o „potřebě dialogu“
a „partnerství“ by však neměla nikoho oklamat. Paříž ve svém
současném stavu nemá absolutně co dělat mezi členskými zeměmi
BRICS a těmi, kteří si přejí čestným a předpokládaným způsobem,
se brzy připojit k pro-multipolární organizaci.

Tato západní hra a zvolené načasování však v žádném případě
není náhoda. Stejně jako nedávná návštěva amerického
ministra zahraničí Antonyho Blinkena v Číně. V době, kdy osa
extrémní západní planetární menšiny plně chápe, že musí čelit
nejen hlavním nezápadním světovým mocnostem, včetně Ruska
a Číny, ale také v době masivního odmítání politiky unipolarity
drtivou planetární většinou.

A to vše v době, kdy počet nezápadních iniciativ v konfliktu mezi
osou NATO a Ruskem nejen přibývá, ale i otevřeně jde proti 
západním  projektům.

Obecně řečeno, mnozí dnes chápou, že dotyčný konflikt není
jen zástupnou válkou NATO se stále přímějším zapojením proti
Moskvě, ale válkou této slavné globální menšiny Západu proti
celé multipolární ose, jíž jsou BRICS. nepopiratelně součástí.
Myslí si to i  bývalý jihoafrický prezident Jacob Zuma.

  
Bývalá hlava státu Jižní Afriky sice formálně – naštěstí pro BRICS a
bohužel pro osu NATO – tvrdí, že osa NATO nebude schopna
prolomit BRICS. Obecně platí, že dnes nikdo ve světě, a zejména v
prostoru drtivé nezápadní globální většiny, není oklamán tím, že
jakýkoli dialog nejen s extrémními pokrytci a aroganty, ale také se
žháři je de-facto nemožný.

  

https://www.rfi.fr/fr/afrique/20230619-afrique-du-sud-catherine-colonna-confirme-le-souhait-de-paris-d-%C3%AAtre-invit%C3%A9-au-sommet-des-brics
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A když známe postavení čistého vazala Paříže vůči
Washingtonu, stejně jako plné zapojení francouzského režimu
právě do války NATO proti Rusku, tak je pevné přesvědčení, že
by neměla mít místo "trojského koně". kůň, i kdyby tam byl
Macron jen k "poslouchání". Svět jako celek má v BRICS velká
očekávání a naděje. Pokud jde o předpokládaného pěšáka osy
NATO (Francii) s nostalgii po unipolaritě – je zřejmé, že nemá
absolutně nic společného se summitem velmi důležitého pro
budoucnost světa. Ne víc než kterýkoli jiný agent západo-
otanského neokolonialismu.

  
(rp,prvnizpravy.cz,agoravox,foto:arch.)
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